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Šalka vas 4, 61330 KOČEVJE, tel.: (061) 851-967; lax.: (061) 855-052 
Poslovalnica v Novem mestu, Kristanova 65, tel. in fax.: (068) 24-720

K

UGODNI NAKUPI IN POGOJI:

n kredit na 24 in 36 mesecev s 40% pologa 
a obresti: 22,5% letne za kredit na dve leti 

in 25% letne za kredit na tri leta 
ß obvezno kasko zavarovanje vozila za dobo odplačevan

ja kredita
"PRIDITE IN SlCON

-TT-
ASI PON Ul

'
>rm »R! PRIČAJU SAMI.

d=t.

Trgovsko
podjetje

d.o.o.
Seskova 32, Ribnica 
te L:863 - 367 
fax:51-006

a MOŠKE SRAJCE IZ VISKOZE 
ŽENSKE BL UZE IZ VISKOZE

a TRENERKE
"PAJKICE" VSEH VELIKOSTI

(
a ORIGINAL KA VBOJKE LEWIS, 

CARRERA

a ŽENSKE JOPE

a OTROŠKI ČEVLJI

OSEI1N PONUDBA

PRI NAKUPU NAD 
1.000,00 din možnost plačila 

na dva čeka!!!

V C K
VIDEO CENTER 

KOČEVJE
Tatjana Špiletič, Seškova 13

Tel.: (061) 852 -192

, srk m \ ji; i-< it, c k ikh f;s dostxi \ ru :
Vrhunsko v videoteki v n-lehlaipivnici NAM A:

največie število originalnih kaset z odkupljeni: 
avtorskimi pravicami, 

a kvalitetno snemanje z videokamero po naročilu, 
S presnemavanje kaset,
0 izposoja video playerjev, 

popusti za člane.
POZOR!

Ugoden nakup rabljenih posnetih videokaset.
Del.čas : vsak dan od 9h - lih in 14h do 19h, 

v soboto od 8h do 13h

Tone ŠPILETIČ
YU-G1330 KOČEVJE,Seskova 13

tel: 061/852 192

OPOZORITE NASE !
Objavite svoje reklamno sporočilo na tekočem 

svetlobnem panoju na veleblagovnici 
NAMA

Obrtniki, trgovci, gostinci, nova podjetja ... 
POIŠČITE NAS !

Smo prijazni in vsakomur dostopni!



V domači državi, sami, ogroženi in od nikogar priznani, se ne moremo 
zmeniti, kako in komu razdeliti, ali odprodati tisto, kar še imamo. Tujo 
pamet uglasiti na domače razmere je prav tako težko kot uskladiti domačo 
s tujimi zgledi. Rezultat bo spet nekaj tretjega, s čimer ne bo mogoče živeti 
doma niti prodajati na tuje.

Znotraj svojih dilem pa moramo preživeti, četudi od danes do jutri za 
tretjino teže. Za toliko se preko noči podraži življenje. Rezerve so že 
zdavnaj izčrpane, kopičijo se dolgovi, za odplačilo katerih je že potrebno v 
nova zadolževanja. Izogibanje plačil in življenje na up postajata iz izjeme 
pravilo v poslovnem in družinskem vsakdanu.

V teh časih, ko ne v n varimo za sproti, je razumljiva občutljivost za 
nezaslužene privilegije, s katerimi bi se dalo prebroditi sedanjost in olepšati 
pot v prihodnost. V Kočevju so se uprli domnevno sumljivi razdaji stanovanj, 
v ribniškem Eurotransu pa tovornjakov, v katerih in od katerih naj bi živeli 
le priviligirani. Živeti i n preživeti je v demokraciji mogoče le s čistimi računi.

Naslovna stran
Kuga, vojska, lakota in druge nadloge srednjeveškega mračnjaštva se 

oznanjajo v našem koncu. Z n jimi se straši otroke po ulicah, v gradu pa so 
zlezle pod kožo tudi starejšim. Vsaj ribniški gledališčniki so dali vse od

Popravek:
V prejšnji številki NOVIH NOVIC nam je v predstavitvi lokala Mistery 

shop tiskarski škrat zapisal ime Tanja namesto Tjaša Sega. Lastnici se 
opravičujemo kot tudi vsem, ki se morda v časopisu niste spoznali pod 
pravim imenom.

Vsebina
■ Odmevi bralcev
■ Cene, dolgovi in krediti
■ Nove novičke: Prevozi 

v šolo, Zazidalni načrt 
Lepovče, Stanovanja v 
odprodajo, Rome iz 
bloka, Neplačevanje 
komunalnih prispev
kov, Kaj z vojaško 
zapuščino

■ Kadrovska stanovanja 
razvnela skupščino

■ Vaš intervju: Družina 
Hočevar

■ Ventil, Črna kronika
■ Kuga, vojna, lakota
■ Ponudba KC - Kina 

Kočevje
■ Dobro je vedeti
■ Poslovna stran
■ Predstavljamo vam
■ Šport
■ Nagradna križanka

NOVE

NOVICE
NOVE NOVICE izdaja Dravinja Z&Š, 

Slovenske Konjice, Titov trg 3. Na podlagi 
6. točke prvega odstavka 38. člena zakona 
o obdavčevanju proizvodov in storitev v 
prometu (Ur. list SFRJ, št. 43-544/83) je 
časopis oproščen temeljnega prometnega 
davka. Glavna in odgovorna urednica: 
Darja H. Debeljak. Novinar: Stane Haf
nar. Lektorica: Milena Volavšek. Tisk: 
Marija Jurak, Zreče. Letna naročnina 360 
din, polletna 180 din. Naslov uredništva: 
Kolodvorska 1, Ribnica, tel. 861-765 od 
8.00 -11.00, ostalo 861- 704.



NOVE

NOVICE ODMEVI BRALČEVI

Eurotrans - vroča tema
Pod tem naslovom ste v Novih novicah 

št. 8 objavili članek in v njem je bilo 
napisano, da naj bi kaj povedali o 
smotrnosti rabokupnih pogodb. V zvezi 
z Eurotransom se te pogodbe postavlja 
kot grešnik, ki naj bi bil krivec za stanje 
v EUROTRANSU. Sindikalisti iščejo 
grešnega kozla v teh pogodbah, ne pa v 
vzrokih, ki so v njih samih. Tako kot 
druga podjetja se je moral tudi 
Eurotrans privatizirati ih družbeni 
lastnini dati lastnika. Podjetje je pod 
vodstvom g. Čuka, ki je bil ustanovitelj 
in ves čas direktor, nastalo iz nič in ni 
poznalo zastoja.
Svojim šoferjem so ponudili 

tovornjake v zakup, in sicer tako, da bi 
jih odplačali v dveh letih, podjetje pa bi 
zanje vodilo komercialo in vse druge 
posle. Za to delo zaračunava 8% od 
bruto realizacije. Vsak kamion je 
ocenila strokovna komisija. Da bi lahko 
vsi šoferji postali podjetniki, so tudi 
znižali začetni polog od 30 na 10% vred
nosti. Nekaj voznikov je imelo raje 
službo, kakor da bi bili sami lastniki. S 
pogodbo so svojo pravico prinesli na 
druge šoferje oziroma na avtoprevoz
nike. Ti so jih tudi morali vzeti v službo 
pod pogoji, kijih sami postavljajo.
Rabokupne pogodbe so v korist 

Eurotransa. V njih je določeno, da 
mora vsako vozilo mesečno ustvariti 
18.000 DEM. Kdor tega ne doseže, 
mora poleg 8% provizije za komer
cialne storitve plačati še 6%. Ves 
promet poteka preko podjetja. To si od 
prihodka rabokupcev najprej naplača 
vse obveznosti (rabokupnino, 
mehanične storitve, provizijo) in os
tanek nakaže rabokupcu. Ker niso 
določeni čas in zamudne obresti, pod
jetje odlaga plačilo po svoji presoji. 
Primer: meni dolgujejo 1,4 milijonov 
din, čeprav so ta denar dobili od 
komitentov, za katere sem opravil 
prevoze. Davkarijo sem moral zaprositi,

da izterja vsaj za davke, ki jih dolguje 
državi. Denar za plače šoferjev in druge 
stroške si moram sposojati.

Noben rabokupec ne prinaša izgube 
Eurotransu. Če bi se to zgodilo, bi pod
jetje lahko takoj razdrlo pogodbo. Po 
mojih izračunih so rabokupci v 6 
mesecih tega leta vplačali 11 milijonov 
provizije. Da so rabokupci "molzne 
krave" za podjetje, je dokaz tudi v tem, 
da jih prevzema LB, kije največji upnik 
Eurotransa. Problem zase je av
tomehanična delavnica podjetja. Ob
vezani smo, da sem pripeljemo kamione 
v popravilo. To tudi delamo, dokler je 
to še sprejemljivo. Primer: popravili so 
zavore, in to tako nestrokovno, da je 
kamion obtičal v Belgiji. Skupini av
tomehanikov je bilo treba v naprej dati 
600 DEM, da so šli odpravit lastno 
napako. 28 mehanikov je tudi preveč za 
potrebe Eurotransa. Prevozniki smo v 
položaju, da moramo sprejeti vožnje za 
vsako ceno.

Primer: za vožnjo v München plačajo 
2.100 DEM. Ker ne dobijo dovolilnic 
(preskrbeti bi jih moral Eurotrans), 
moramo s kamionom na vlak. Ta stane 
1700 DEM v obe smeri. Šofer dobi 252 
DEM. Po pogodbi ima pravico do 12% 
od prometa. Koliko še ostane za gorivo, 
vzdrževanje, davke in dobiček rabokup
cu, si lahko vsak sam izračuna. Kdaj bi 
tisto malo dobili od Eurotransa, ve pa 
sam Bog.

Zakaj so nekateri šoferji raje v službi, 
kakor da bi bili podjteniki? Primer: 
B.B. je prepustil rabokup meni, ki sem 
bil že prej avtoprevoznik. Vse je nekako 
šlo, dokler nisem zahteval, da mi pokaže 
tehnografe, da bi kontroliral, kje je pov
sod vozil na moj račun. Začel mi je 
groziti in šele s pomočjo policije sem 
uspel. Biti v službi in hkrati delati in 
švercati za sebe, je značilno za mnoge 
šoferje. Ti so danes med najbolj glas
nimi sindikalisti, ki zahtevajo vrnitev 
kamionov. Ve se, zakaj.

Poljanec Anton, 
predsednik UO rabokupcev

1. Dopolni se prvi odstavek 6. člena statuta podjetja EUROTRANS 

Ribnica - dopolnitev dejavnosti:

-- zakup osnovnih sredstev ( leassing)

2. Dopilnitev dejavnosti iz 1. točke tega sklepa se vpiše v

sodni register.

Sklep je bil soglasno sprejet.

V Ribnici, 17,9.1990

/<>££>_________ C-0

č%u»mNs
PODJETJE ZA MEDNARODNI 
TRANSPORT IN ŠPEDICIJO

j 61310 Ribnica. Goriča vas tl a

PREDSEDNIK 

HE LA-V SKEČA SVETA: 

3g?ič Jurij

I Na uredništvo Novih novic nam je bil s strani delavcev Eurotransa dostavljen 
I sklep, na podlagi katerega seje Eurotrans registriral za zakup osnovnih sredstev.
I Spodaj navedeni predsednikDS Naglič Jurij je izjavil, da takega sklepa ni podpisal 
lin da je vsakršen podpis falsifikat. S takimi in podobnimi primeri delavci 
i Eurotransa ispodbijajo tudi legalno osnovo Rabokupa, s katerim so prišli ob 1 
I večino osnovnih sredstev, potrebnih za preživetje podjetja.
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NOVE

NOVICE AKTUALNO 1

Odobravanje višjih cen, izterjava dolžnikov in
socialna kriza

iVibniška vlada sije na zadnji seji zadala kar 
precej dela, toliko, da posameznih problemov ni 
mogla temeljito obdelati. To pa seji dolgoročno 

utegne maščevati, saj potrjevanje dvigovanja 
cen komunalnih storitev in sprejemanje drugih 
odločitev pod pritiskom v kot potisnjenih javnih 

podjetij utegne sprožiti plaz drugih pritiskov, 
katerih pa verjetno ne bo mogla tako na hitro 
rešiti. Tega so se člani IS sicer zavedali, so pa 

prepustili reševanje socialnih stisk za to 
poklicanim ustanovam.

VODA se je v Kočevju in Ribnici podražila za 30%, tako bodo 
po novem gospodinjstva plačevala za m3 porabljene vode 
10,50 din, gospodarstvo pa 22,50 din. Hydrovod je povišanje 
cen predlagal zaradi povišanja cen el. energije, goriva, 
stroškov Zavoda za socialno medicino in podražitev 
materiala, potrebnega za vzdrževanja. Problem predstavljajo 
tudi številni neplačniki v obeh občinah, pri čemer samo štirje 
največji neplačniki dolgujejo Hydrovodu skupaj preko tri 
milijone din. Pristojni organi, ki potrjujejo dvig cen, so v obeh 
občinah zahtevali od Hydrovoda, da v prihodnje energičneje 
izterja dolgove, saj so tisti, ki vodo plačujejo, v 
neenakopravnem položaju. Vode pa neplačnikom zaradi 
higienskih razlogov ni mogoče tako enostavno izklopiti kot 
elektrike, zato Hydrovodu preostane le dolgotrajna sodna 
izterjava.

STANARINA se bo s 1.10.91 povečala za 35%, za isti 
odstotek pa potem še 1.11.91 in 1.12.91. Tako povišana 
stanarina za tipično stanovanje na TVV v Ribnici, ki danes 
znaša 1.110,00 din mesečno, bo tako oktobra znašala 1.495,00 
din, novembra 2.023,00 din in decembra 2.731,00 din. Zakaj 
tolikšno povišanje? V Ribnici so se stanarine povišale zadnjič 
decembra lani.
Do konca letošnjega leta pa bi morali doseči ceno, kije bila 

po planu določena do konca đecembra-to pa je cena, ki smo 
je zgoraj navedli. Ob tem pa že sedaj obstajajo na ribniški 
Skupnosti stanovalcev vse daljši spiski neplačnikov, ki so se 
jim pridružili še oficirji JA, ki so zapustili Ribnico, ne da bi 
poravnali račune. Najvišji dolgovi presegajo 16.000,00 din, 
zato bodo terjatve romale na republiko, kjer že zbirajo 
tovrstne dolgove.

CENE OGREVANJA so se v Ribnici že avgusta povečale za 
14%, odvoz smeti pa za 11%. Zaradi neplačnikov ogrevanja 
je Svet stanovalcev TVV poslal pisni protest komunalnemu 
podjetju Komunala Ribnica zaradi, po njihovem mnenju,

premalo odločnega ukvarjanja s tem problemom. Problem je 
nastal tudi zaradi odselitev iz vojaških stanovanj, neplačani 
dolg pa se deli na vse plačnike, ki niso več pripravljeni 
pokrivati stroškov ogrevanja neplačnikov. Problem je vse večji 
tudi zaradi naraščanja nezaposlenosti. IS je sklenil, da naj 
pred naslednjo podražitvijo nadzorna komisija preveri 
plačevanje ogrevanja.

Ekonomska cena za vrtec in jasli v Ribnici seje povišala za 
17%. Tega pa vsaj v septembru starši še ne bodo občutili, saj 
bo dvig cene pokrit iz občinskega proračuna. Delež stroškov 
za otroke v vrtcu in jaslih, ki ga pokrivajo starši, bo torej ostal 
isti, povišala pa se bo subvencija. Številnim staršem, ki čakajo 
na delo, pa se s tem ne bo bistveno izboljšal položaj, saj se le 
težko odločajo, da bi otroke vzeli iz vrtca, ker še vedno upajo, 
da jih bodo v podjetju poklicali nazaj.

Ob vse višjih cenah je bil po podatkih, ki smo jih dobili v | 
poslovalnicah Ljubljanske banke, mnogim kar dobrodošel | 
ukrep, s katerim so deviznim varčevalcem omogočili dvig | 
dinarske protivrednosti deviznih sredstev po borznem | 
tečaju. 11. septembra, ko je ukrep začel veljati, je nal 
deviznem okencu zamenjalo 500 DEM tako v Kočevju kot | 
v Ribnici okrog 60 deviznih varčevalcev. V zadnjem času se | 
je zaradi manj ugodnega tečaja nasproti črni borzi število | 
ustalilo na okrog 30 dnevno. Število nekoliko naraste pred j 
plačilnimi dnevi, saj marsikdo le na tak način uspe povezati 1 
konec s koncem. Interes je dokaj velik tudi za kredite za | 
nabavo ozimnice in kurjave, za kar je mogoče dobiti 12.0001 
din gotovine, ki se vrača 6 mesecev v mesečnih obrokih po |

. i2694,50 din. Tisti, ki kreditno niso sposobni vračati | 
tolikšnega zneska, se lahko zadolžijo najmanj za tolikšen | 
znesek, da mesečno vračajo vsaj po 1.000 din.
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NOVE NOVIČKE 1
NOVE

NOVICE
SOLSTVO

100 DIN ZA PREVOZ V ŠOLO
Prevozi v šolo

so bili v Ribnici; 
in okolici vse do i 
začetka: 

letošnjega; 
šolskega leta; 
brezplačni, nei 

glede na to, od; 
kje seje kdo vozil; 
v šolo. Razvejana i 

mreža šolskih av- i 
tobusov in kom-;:
bijev omogoča! 

I prevoz v šolo vsakemu šolarju, zato je tudi letos;
9 :
I ne nameravajo krčiti. Problem je nastal, ker šole f 
I nimajo denarja za pokrivanje osnovnih stroškov | 
I (čiščenje, energija) tudi na račun takšnega sub- i!
I ^I vencioniranja prevozov. Mrzlično so se iskale I 
I rešitve, eden izmed predlogov pa je bil tudi ta, jj 
I da se striktno drži zakonodaje, po kateri imajo;; 
I učenci, ki so oddaljeni več kot 4 km od šole, | 
I brezplačen prevoz. Tistim bližnjim vozačem pa |
I . . I
! naj bi zaračunavali vsaj 200,00 din mesečno. 1
I Ribniški IS je ocenil, da bi spričo varnostnih I
i i
! razlogov, zaradi katerih se morajo v šolo voziti 1 
I I
|tudi tisti učenci, ki bi zaradi manjših razdalj v|
|šolo šli peš, vsi vozači nekako solidarno plačali 1
I I
1100,00 din za vozno karto. K taki odločitvi so |
I prispevale tudi zahteve staršev iz Brega, Griča in |
I Dolenjih Lazov, ki so zaradi varnosti prisiljeni |
I pošiljati otroke na avtobus. Od tam do šole |
I namreč ni urejene pešpoti, ki bi obšla nevarno |
I magistralno cesto brez pločnikov.

_____________URBANIZEM_____________
Zaključena javna obravnava zazidalenga 

načrta Lepovče
V javni obravnavi zazidalnega načrta Lepovče s 

tamkajšnjo obrtno in stanovanjsko cono so sicer 
redki občani izrazili precej pikrih na račun same 
javne obravnave kot tudi na sam osnutek načrta. 
Javna razgrnitev je bila namreč v času letnih 
dopustov, tako da marsikateri lastnik parcel na tem 
območju ni bil seznanjen z nameni občine. Vsi trije 
lastniki parcel, ki so svoje pripombe podali 
pismeno, niso bili pripravljeni občini prodajati 
zemlje za infrastrukturne objekte, ki so bistvo 
zazidalnega načrta. Gre namreč za dve obvoznici, 
eno mimo Inlesa, drugo pa ob robu gozda, ki bi 
prevzela vlogo današnje magistralne ceste. Izražen 
je bil dvom, da bo občina res namenila odkupljeno 
zemljišče za ceste in ne morda za prodajo parcel 
zasebnikom. Zgražali so se tudi nad uničevanjem 
zelenic in gozdnih površin in predlagali druge 
variante za obvoznice. Izvršni svet je take 
pripombe ocenil za premalo argumentirane in jih 
ni upošteval, tako da bo šel osnutek načrta v 
skupščinsko obravnavo nespremenjen.

f______Dva zavoda pod isto streho______ |
j; V upravnih organih občine Ribnica sol 
i;zaposleni knjižničani, kulturni animinator in 1 
H etnologinja, kar ni v skladu s sedanjo zakonodajo. | 
;;Zato se kaže potreba po ustanovitvi dveh! 
^samostojnih zavodov, in sicer | 
;; Kulturno-turističnega (izobraževalnega) centra | 
I (galerija, muzej oz. etnografska zbirka! ter | 
I Splošnoizobraževalne knjižnice. Oba zavoda naj | 
bi imela še naprej skupna finančno-j 

; administrativna opravila, na novo pa naj bi | 
; zaposlovala le, če bi si sredstva zagotovila iz| 
;; lastne komercialne dejavnosti.
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NOVICE__________________ NOVE NOVIČKE

STANOVANJA

Stanovanja v odprodajo
I Občinska stanovanja v prenovljenem objektu | 
f Johanove in Oničeve hiše v Ribnici gredo le | 
I težko v prodajo. Da bi občina poravnala obvez- f 
Inosti do investitorja, bo odprodala podjetju pril 
I Stanovanjsko-komuna! m banki, ki se ukvarja z| 
I nakupom in prodajo nepremičnin, 7 tamkajšnjih | 
I stanovanj. V teku so tutli dogovori, da bi to pod-1 
|jetje od občine Jkup tudi okrog 200 občin-1 
jfskih stanovanj i b. jih potem prodajalo 1 
I zainteresiranim stanovanjske pravice, |
fpo pogojih, ki ! uje nova stanovanjska | 
Izakonodaja. Podj. .je : ; bi si za tovrstno dejav-1 
fnost obračunava » ajno 3-4% provizijo, | 
I občini pa se ne bi bilo . .'ebno ubadati z vsakim 1 
inosilcem stanovanjske pravice oz. kupcemfj 
I stanovanja poseoej. • poravnavo obveznosti za 1 
|nova stanovanja v prej omenjenih hišah bo | 
I občina po sklepu IS estitorju nakazovala dof 
|leta 1992 tudi 50% a«,acij iz stanarin.

Ro..,e iz bloka |
I Romska družina v bloku na Titovem trgu | 
IVeljka Vlaho1. : ; lolgo buri duhove v |
Isoseščini s svoji; načmora življenja. Zaradi | 
1 neplačevanja obveznosti si je Inles kot lastniki 
I stanovanja zagotovil sodno odločbo, na podlagi | 
I katere morajo Romi ven. Ker je izvršitev! 
i odločbe možna le, če imajo Romi kam iti, je Inles 1 
; poskrbel tudi za bivalni kontajner. Še vedno pa | 
ostaja problem, kam ga postaviti. Občinski IS f 
razmišlja o več variantah, katera pa bo obveljala, | 
pa je ob splošnem problemu z lokacijami za| 

i Rome težko napovedovati.

_____________ KOMUNALA_____________
Neplačevanje komunalnih prispevkov

V ribniški vladi so ugotavljali, da neplačevanje 
komunalnih prispevkov iz izjeme postaja pravilo, 
zaradi katerega se zopet v neenakopravnem 
položaju znajdejo tisti, ki ga plačujejo. Številna 
poslopja se gradijo na črno, saj je za pridobitev 
gradbenega dovoljenja potrebno predložiti 
potrdilo o plačilu komunalnega prispevka. Ker 
urbanistična inšpekcija takemu "prostozidarstvu" 
očitno stopa na prste, se za razvoj komunalne 
infrastrukture steka vsa manj denarja. Tako kot se 
bo morala o svojem delu zamisliti inšpekcija, seje 
o višini komunalnih prispevkov zamislil tudi 
ribniški IS. Ugotovil je namreč, da bi se ob nižjem 
prispevku ljudje manj izogibali njegovemu plačilu, 
v občinsko blagajno pa bi se kljub temu ali prav 
zaradi tega morda nateklo več denarja.

Množica vlog za spremembo 
namembnosti

Lastniki stanovanjskih objektov se vse pogosteje 
odločajo za spremembo namembnosti teh 
objektov, tako naj bi v kratkem, če bodo dali 
soglasja tudi sosedje, v Ribnici in okolici nastalo 
nekaj novih trgovin, slaščičarna, mizarska delavnica 
... Izvršni svet pa se še ni odločil o pobudi zasebnika, 
da bi odkupil poslopje na Kolodvorski 1, kjer se 
nahaja tudi uredništvo Novih novic. O razlogih, ki 
zavirajo tovrstno lastninjenje poslopja na licitaciji, 
lahko samo ugibamo.

Kaj z vojaško zapuščino?
Po zapustitvi ribiške vojašnice je v občini velik 

interes za tamkajšnjo pekarijo in hladilnico, vendar 
ni mogoče doseči dogovora za koristno uporabo teh 
objektov. Za koriščenje igrišč se bo v doglednem 
času mogoče laže dogovoriti, do 20. septembra pa 
na občini pričakujejo tudi odgovor, kaj storiti z 
vojaškimi bloki v Ribnici. Če od pristojnih ne bo 
odgovora, namerava občina zaščititi svoje 
gospodarske interese, kar z drugimi besedami 
pomeni, da bo tiste redke prebivalce teh blokov 
preselila na TVV ali Prijateljev trg. Bloku bo 
izključila elektriko, vodo in iz centralne napeljave 
izčrpala vodo, da zimska zmrzal ne bi delala škode. 
Za Dom JLA se bo občina najbrž pogajala z 
Republiko Slovenijo, pri čemer pa bo skušala 
uveljaviti vsaj svoj delež, ki gaje vložila v objekt.
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NOVICE VROČA TEMA 1
Do kadrovskih stanovanj kar mimo parlamenta

Zasedanje kočevske 
skupščine z izredno kratkim 
dnevnim redom, a dinamično 

vsebino, je pokazalo, da so 
poslanci svoje poslanstvo vzeli 
resno. Za nekatere celo preveč 
resno, saj naj bi se spuščali na 

področja, ki naj ne bi bila v 
njihovi pristojnosti. A glede na 

to, da se razen ukvarjanja s 
kadrovskimi kombinacijami 
vse bolj oživi vpliv skupščine 
na odločanje o čemerkoli, so 
poslanci le stopili korak dlje: 

na področje delitve kadrovskih 
stanovanj. In s tem na prste 
svojemu lastnemu izvršnemu 

svetu.

Kolektivna odgovornost?
Začetek skupnega zasedanja sc je 

zavlekel zaradi slabe razvade 
nesklepčnosti. Od doma je bilo 
potrebno priklicati še enega poslanca iz 
zbora združenega dela, za kar je šlo po 
zlu vsaj pol ure. Sklepčnost je bila 
potrebna, da bi se končno popolnil 
občinski izvršni svet, za katerega so 
kandidirali Vladimir Briški, Miroslav 
Ferlin in Meta Prelasnikova. V razpravi 
so se liberalni demokrati vprašali, če je 
g. Ferlin res tako vsestransko primeren 
kandidat, da je ustrezal prav vsem 
dosedanjim vladam. O tem so se očitno 
spraševali še nekateri drugi poslanci, 
saj je dobil na volitvah najmanj glasov, a 
še vedno dovolj, daje skupaj z ostalima 
kandidatoma zapolnil prazna mesta v 
občinski vladi. Za nadaljnjo usodo 
vlade kot celote pa je bil pomembnejši 
tisti del razprave, v katerem so se 
nekateri poslanci spraševali, kakšno 
vlogo imajo tisti člani vlade,ki ne 
pokrivajo resorjev. Predsednik vlade, 
Alojz Petek, je te člane odvezal 
odgovornosti in jo preložil na ramena 
profesionalnih članov IS in pristojnih 
organov, zunanji člani pa pomagajo 
vladi po svojih močeh in v svoji stroki. Iz 
liberalno demokratskih vrst so 
obrazložitev komentirali, da se v 
oblastne organe na tak način spet vrača 
kolektivna odgovornost.

Kje tiči zajček?
Po imenovanju novih v.d. direktorjev 

kočevskih šol in javnih zavodov je prišla 
na vrsto obravnava problematike 
dodeljevanja občinskih kadrovskih

stanovanj. Ta tema je bila uvrščena na 
dnevni red na pobudo socialistične 
stranke in po razpravi razširjenega 
predsedstva skupščine, tako da so se 
poslanci in predstavniki IS temeljito 
oborožili z argumenti ZA in PROTI 
pravilniku o dodeljevanju družbenih 
Kadrovskih stanovanj v občini Kočevje, 
oz. njegovemu izvajanju. Po pravilniku, 
sprejetem v IS, naj bi bilo devet 
podstrešnih stanovanj (pet stanovanj s 
površinami po 100 m2, dve stanovanji s 
po 60 m2 in dve s po 55 m2j v novem 
poslovno stanovanjskem objektu na 
TZO, razdeljenih "mladim 
strokovnjakom do 35. leta starosti z 
najmanj višjo izobrazbo, zaposlenih v 
zavodih in drugih službah in javnih 
podjetjih" (5. člen). Polemika o tem, ali 
je IS sploh pristojen sprejemati 
pravilnike, je sčasoma razkrila drugo 
plat problema: lastninjenje stanovanj in 
državljanstvo prijavljenih na natečaj. 
Velik interes za stanovanja je namreč 
pogojen s tem, da se bodo stanovanja po 
novem zakonu lastninila, kadrovska 
stanovanja pa bodo tako pod ugodnimi 
pogoji postala osebna last tistih, ki bi jim 
bila po tem pravilniku dodeljena. V tem 
grmu so najbolj vizionarski poslanci 
odkrili zajca oz. razlog za "tajnost" 
pravilnika in prilagojenost izključno 
zaposlenim v družbenih dejavnostih. Pri 
tem se ne bi upoštevalo niti to, če so 
kandidati sploh oddali vlogo za 
pridobitev slovenskega državljanstva. 
Do stanovanj bi tako lahko prišli celo 
tuji državljani, ob tem da domačini 
nikakor ne morejo izpolniti kriterijev za 
dodelitev kadrovskega stanovanja. To, 
da je bil razpis za dodelitev kadrovskih 
stanovanj omejen zgolj na družbene 
dejavnosti in je izključeval zaposlene v

industriji in kmetijstvu, je zrevoltiralo 
poslance iz teh vrst. Tako seje končno 
pojavil za večino kar sprejemljiv 
predlog, da se stanovanja olastnini kar 
takoj oz. naj gredo na licitacijo. Tisti, ki 
jih bodo sposobni kupiti, so za kočevsko 
občino pač najboljši kader.

Skozi skupščinske mline

Kaj torej storiti s pravilnikom? Ali 
priznate, da ima IS ustavno pravico 
izdelati pravilnik, skupščina pa naj od 
njega zahteva le, naj spremeni tisto, s 
čimer se ne strinja? Ali naj se IS 
odvzame pravica do sprejemanja 
pravilnika, nov pa naj gre od začetka 
skozi občinsko proceduro? Ali naj 
gredo stanovanja kar na licitacijo? Vsa 
skupščinska razprava je bila pravzaprav 
iskanje odgovorov na zgornja 
vprašanja, na koncu pa so poslanci 
sprejeli sklepe, ki so odgovorili na vsa in 
hlcrati nobenega. Strinjali so se, da se 
izvajanje pravilnika ustavi, pri izdelavi 
novega pravilnika pa naj posebna 
skupščinska komisija upošteva 
pripombe iz razprave. Statutarna 
komisija naj razišče pravne okoliščine, 
v katerih je nastal prejšnji pravilnik, ob 
raznih možnostih pa naj se upošteva 
tudi ta, da stanovanja gredo v 
odprodajo. Na kakšen način in 
predvsem kdaj bo zapleten kočevski 
skupščinski mehanizem, ki smo ga 
deloma razkrili že v prvi št. NOVIH 
NOVIC, uspel spraviti pod streho nekaj 
kočevskih družin, pa je vprašanje, ki so 
si ga med burno razpravo najbrž 
zastavili le tisti, ki se je glasno niso 
udeležili.

S.H.
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NOVICE VROČA TEMA 1II

ALOJZ PETEK

KONTRA
MARKO ROVAN

Pravilnik ima podlago v ustavnem zakonu, ki Vsi akti, ki razpolagajo z javno lastnino, morajo | 
govori o tem, da se začasno prenese opravljanje biti sprejeti v skupščinskih telesih. Pravilnik mora |

1 naloge SIS na ravni občine naizvršne svete. javno objavljen v uradnem listu. Tajni |
pravilnik je razveljavil prejšnjega-javnega.

O osnutku pravilnika je zapravljal kolegij J6 PARADRŽAVNO telo, ki ga ni v
načelnikov občinske uprave. občinskem statutu.

Sredstev v proračunu za stanovanjsko gradnjo ni NAPAČNO: v proračunu je postavka za 
I veg vzajemnost in solidarnost na stanovanjskem

področju, ki jo je sprejela ta skupščina.

Pričakuje se veqi strukturalni premik v občinski ......
I upravi in družbenih dejavnostih. Določen fond V programu predsednika IS o revitalizaciji o tem 
I stanovanj je nujen predpogoj za pridobitev ni bilo nikjer govora.
I ustreznega kadr:

I Večji del proračuna o odstopljena sredstva 
I republike. V ;ko spremenjenih 
I družbenoekonomskii odnosih ne morejo biti 
I več upravičena do . .drovskih stanovanj tista 
I podjetja, ki imajo večjo izgubo ali so v 
I sanacijskem postopku.

CINIZEM! Tudi republiški proračun napaja | 
kočevska industrija in ne javna podjetja.

i Izjave iz razpr e ve:
i
§ dr. Mihael Petrovič Slabe namene je potrebno posebej dokazovati!

dr. Tihomir Oclo;. i avno nimam stanovanja.

mag. Vinko Pintar: S pravom se ukvarjam za hoby.

Vincenc Janša: Kadri v občini imajo prednost pred tujimi, če ne - adijo, 
ne samo Evropa, ampak tudi Slovenija! (aplavz)

Alojz Petek: Kadrovska stanovanja smo si izmislili, da bi nekatera stanovanjska vprašanja reševali 
izven prioritetnih list, če ne bi bilo prvih deset na listi vedno ciganov.
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NOVICE
Družina Hočevar

VAŠ INTERVJU I

Utrip poslovnosti in tradicionalnih vrednot
V^ goste k družini HOČEVAR 
iz Prijateljevega trga v Ribnici 
smo se povabili y namenom, da 
vam približamo tako hotenja 

njenih posameznih članov 
(matere Stanke, farmacevtke 

in precej glasne poslanke v 
občinski skupščini; očeta 

Marjana, magistra, 
poslovneža in malo manj 
glasnega poslanca v istih 

klopeh; sina Denisa, 
osmošolca ; ter hčere Alme; 

(sedmošolke)kot tudi skupen 
družinski utrip. Utrip, ki 

navzven morda ni prav tipičen 
za ribniško okolje, navznoter 
pa kljub temu trden in bogat.

Kako so se zakoncema Hočevar 
združilie življenske poti?_______

Stanka: Imela sva skupne 
znance v Ribnici. Vsakega 
izmed naju so povabili na obisk 
in tako sva se spoznala in sez
nanila.

Skupaj sta prišla torej iz 
različnih koncev?

Marjan: Rojen sem bil v 
Beogradu, kjer sem tudi 
doštudiral, moj pravi dom pa je 
bil na materinem posestvu v 
Ponikvah, kamor sem hodil na 
počitnice. V Ljubljano sem se za 
stalno preselil po končani 
vojaščini 1962. leta.

Stanka: Ko sva se spoznala, se 
je ravno vrnil iz izpopolnjevanja 
v Ameriki, sama pa sem končala 
specializacijo na farmaciji, tako 
da je bil najin začetek nekako 
"strokoven".

Je ta "skrivnost" postala tudi 
nekakšna stalnica v vajinem 
skupnem življenju?___________

Marjan: Sigurno. Z ženo se 
dosti pogovarjava in imava 
veliko izkušenj iz potovanj po 
svetu. Ta spoznanja in poslovni 
stil življenja družb, ki so bolj 
učinkovite, poskušava po 
politični poti prenašati tudi v 
naše okolje, vendar pri tem nisva 
najbolj uspešna.
Stanka: Sama spoznavam,da so 

ljudje v Ribnici delavni, vendar 
ne s takim uspehom, kot v 
zahodnem svetu. Moj motiv je 
pomagati sosedu, sočloveku, kar 
najbrž tudi izhaja iz mojega pok
lica - farmacije. Nerodno pa je 
to, ker pričakujem, da bo nasvet 
tako kot zdravilo, hitro učin
koval. Zato sem v pričakovanju 
hitrih rešitev tudi bolj operativ
na in nestrpnejša.

Ali bi nam lahko orisala vajino 
poslovno pot?_______________

Stanka: Iz novoustanovljene 
fakultete smo izšli kot poskusni 
zajci. Profesorji so ^ nas 
pospremili z besedami: "Če ne 
boste šli v lekarne, boste šli pa v 
mlekarne". Kljub temu sem v 
sedmih letih dela na Zavodu za

farmacijo pridobila toliko 
izkušenj, da so me zaposlili na 
Bayer-Pharmi za vodjo kontrol
nega oddelka. Po preselitvi v 
Ribnico sem si ustvarila družino, 
preživela nekaj avtobusnih 
nesreč, bolezen in operacijo, 
tako da se iz zdravstvenih raz
logov nisem več zaposlila. 
Zdravje mi še sedaj ne dopušča 
večjih obremenitev, tako da si 
razne obveznosti nalagam tudi 
na račun zdravja.

Marjan: V službi sem se ukvar
jal z učinkovitostjo proizvodnje. 
Področje managmenta me je 
pritegnilo v tujino, kjer sem šele 
spoznal, da o poslovanju in 
vodenju podjetij še zelo malo 
vem. To področje je bilo pri nas 
zaradi ideologije na splošno v 
vakumu, kjer je še danes. Po 
univerzi sem moral dopolniti še 
cel kup znanj, preden sem odšel 
na magisterij v Ameriko.

Kakšni so danes pogoji za 
uveljavitev podjetništva?_______

Marjan: Neki pogoji so dani, 
vendar politične spremembe 
niso spremenile ljudi. Vodilni

10



NOVICE VAŠ INTERVJU
ljudje ostajajo z istimi 
predstavami in znanjem. 
Spremembe je mogoče 
pričakovati le z istimi 
predstavami in znanjem. 
Spremembe je mogoče 
pričakovati le s sistematičnim 
izobraževanjem.
Stanka: Oponiram ti, ker 

zadnja leta nisi zasledoval 
izobraževanja na nižji stopnji. To 
se ne bo prilagodilo še dolgo let.

Gospa Stanka, javnosti ste znani 
po številnih pobudah, kritikah in 
predlogih. Kaj vas trenutno 
vznemirja?__________________

Stanka: Konkretno tabla 
Socialistična republika 
Slovenija. Še vedno visi na 
občini. Zakaj vojaška stanovanja 
niso bila predana teritorialni 
obrambi in zapečatena, ampak 
so bili ključi predani vojaškemu 
poveljstvu v KARLOVCU? 
Tako izgleda, kot da se ima 
vojska namen vrniti. Vznemirja 
me poročanje novinarjev, ki niso 
povedali, zakaj je opozicija 
zapustila dvorano pri 
sprejemanju Zakona o 
denacionalizaciji. Slišim 
pritožbe, da kmetje ne 
prijavljajo dohodkov in kupujejo 
traktorje in avtomobile, otroci 
pa dobivajo socialne štipendije. 
Obrtniki izkoriščajo luknje v 
zakonu, tako da nekateri 
dobivajo nadomestila za brez
poselnost, hkrati pa služijo s 
svojo dejavnostjo. Vznemirja me 
cesta mimo šole, ki bi jo sedaj 
lahko speljali za vojašnico, ki ne 
bi smela več služiti v vojaške 
namene...

Kako ocenjujete položaj Inlesa v 
današnjih razmerah?_________

Marjan: Delam v prodaji, kjer 
se na področju nekdanje Jugos
lavije ne da več prodati. Zato ni 
dotoka denarja in začela se je 
rušiti cela veriga. Inles je glede 
na ponogo morda stabilnejši, saj 
ima zaledje v gradbeništvu in

trgovini. Da bi padel Inles, mora 
pasti cela panoga. Nivo 
povpraševanja sicer pada, ven
dar po vojni zaradi obnove 
pričakujemo ponoven dvig.

Ko smo že pri gradbeništvu, ali 
tudi vi gradite hišo?___________

Marjan: Z gradnjo smo začeli 
pred leti na Rašci in kmalu 
zgradili hišo do podstrehe. 
Potem je gradnja zastala zaradi 
ženine bolezni, velikih družin
skih stroškov in pomanjkanja 
denarja za investicije. Zaradi

prezaposlenosti vsega tega ne 
morem nadomestiti z lastnim 
delom.

Kaj naj bi v današnjem času 
dajalo vrednost družinskemu 
življenju____________________

Stanka: V družini bi morali 
upoštevati več modrosti iz 
Svetega pisma. Sodobno 
življenje prinaša odtujenost 
predvsem zaradi televizije.
Marjan: Družina je temelj 

družbe, zato je večtisočletna 
krščanska tradicija zanjo trdna in 
primerna osnova, ne glede na 
čas. Včasih so rekli tudi: služba 
je služba, družina je družina. To 
ne bi smelo veljati, saj je človek 
za vse ena in ista oseba. Vred

note iz družine se prenašajo v 
poslovno življenje in obratno.

Denis, kdo je pri vzgoji strožji?

Mama. Oče je popustlivejši. 
No, včasih pa tudi mama popus
ti.

Ti šola vzame veliko časa?

Pet minut za nalogo, ki jo včasih 
dokončam v šoli. Imam veliko 
časa za videoigre in prijatelje. 
Rad predelujem razne modele, 
da izgledajo kot v kakšnem 
filmu, pa še delujejo po vrhu. Ne 
sicer vedno, ker me je enkrat že 
poškodoval raketni motor, 
večkrat pa me je že stresla 
elektrika.

Kam po osemletki?__________

Rad bi šel na elektro šolo.
Mama: Če boš osvojil znanje, 

pa tudi ocene, kot zahtevajo v 
šoli.

Alma, ali imaš tudi ti toliko 
prostega časa kot brat?________

Kje neki, še sedaj nisem uspela 
narediti naloge (ob 19. uri - op. 
avt.).

S čim si pa tako zaposlena?
Največ s klavirjem. Ravnokar 

sem končala nižjo glasbeno šolo.

Spominjam se tvojega nastopa 
na televiziji...________________

Na televiziji sem nastopala že 
trikrat. Dobila sem tudi drugo 
nagrado v Velenju za igranje 
klavirja štiriročno.

Kaj še počneš?_____________

V šoli sem vpisana v štiri 
krožke, pa še dvakrat tedensko 
obiskujem vero. Imam 
nerazdružljivo prijateljico 
Emino, ki mi v vsem pomaga. 
Zaposlim se s hrčkom, zelo pa si 
želim psa.

Mama: V bloku ne!
Stane Hafnar
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i TorubrikopKe,V»,nakarbiradiopozorili,™,tovaS1tä«...Tujepravi„astov.av^vÄZAKAJ.e.! 
|Šc enkrat ponavljamo, tla vtej rubriki ni imen, saj menim, tla bo problematika sama odgovorne dregnila v nos. Korajžno pero |

I . v 1*1

_ vn- /um ali 'i
I stiska, imel možnost, da si da duška na način, kiju za marsikoga najbolj sprejemljiv, predvsem pa neboleč za prizadete. Tisti, |

lllll Urednica xi

Prejeli smo obsežno pismo iz vasi v 
okolici Kočevja. Bralka nam navaja 
grda, podla, nečloveška dejanja 
dotičnih (te je tudi imenovala). Stvar 
seje že tako grdo izmaknila razumu, 
daje prišlo do tožbe... Žal vam, draga 
bralka, v NOVIH NOVICAH ne 
moremo kaj dosti pomagati. Ker nam 
čas ne dopušča, da bi preverili vse 
vaše trditve (resnica ima vedno dva 
obraza), o tej grdi zadevi ne moremo 
pisati objektivno. Z objavo imen bi se 
namreč tudi mi lahko zapletli v 
dogotrajne tožbe, tega pa si nihče od 
nas-odkrito rečeno-ne želi. Kakor 
sem povedala že v uvodu, v tej rubriki 
bomo objavili nepodpisane in 
neimenovane stiske, nekako tako, kot 
če bi se človek na glas pogovarjal sam 
s sabo. Obtoževanje in žaljivke - to ni 
namen te rubrike.

Ne vem, morda se motim, toda vedno bolj imam občutek, kako odveč smo si j 
; ljudje, kako odveč so starši otrokom, otroci staršem, učenci učiteljem, kako odveč j; 
Ije človek človeku. Postali smo naelektrene divje zveri nenasitnih človeških stisk J 
I bede in morale. Je to razvoj ali nazadovanje, je to vrhunec, ki nujno vodi navzdol? i; 
I "Stiska dela prijatelje", pravijo, jaz pa pravim: "Stiska žre ljudi in jih peha na rob :j 
I tistega, čemur še lahko rečemo bit". Pa je to res potrebno, mar je tako težko najti j: 
I nasmešek za sočloveka, kateri to ostaja, ne glede na svoj zunanji videz, mar je tako ij 
I težko pomagali človeku, kije omagal ob robu ceste, saj ni nujno, daje to pač samo j: 
I pijanec, ki te lahko le onesnaži. Smo mar res dosegli svoj NIČ? Ne prepustimo se l 
I mu! In ko vas popade osamljenost, pomislite na milijone osamljenih duš in bolje j: 
I vam bo. Ko kričite na svojega otroka, se spomnite, da ste tudi vi imeli zadnjič "slab" j: 
I dan in daje to dovoljeno tudi otrokom. Otroci, te uboge duše, najbolj trpijo. Ko ji 
jjfjih opazujem, ko hodijo v šolo, se mi zazdijo kot drobno utečeni roboti, brezi 
I nasmeškov, brez razigranosti, brez veselja na obrazih stopajo po asfaltnih ji 
I pločnikih svojega življenja. Pozabljamo nanje v borbi za kos kruha (za izboljšanje | 
jjf standarda se itak ne moremo več boriti). V šoli pa jih ugnetajo, gnetejo in mesijo jjj 
I ter jim v glave - v trde slovenske buče - vbijajo razne modrosti, ki niti srca ne jj 
I zbudijo, kaj šele solz. Zato jim dajmo ljubezni, saj te ni potrebno kupiti, ne jjj 
I sramujmo se jim pokazati, da jih imamo radi, saj so tudi oni odkriti, ne odrivajmo jjj 
|jih, posvetimo jim pet minut, kajti z obrazov se jim bere, da trpijo, tako zelo, da jjj 
I tega človeški um ne dojema več. Zbegani so, najhuje pa je, ker ne morejo odpreti | 
I svojih src, saj jih celo življenje učimo molčati. Dajmo jim besedo, prepustimo se | 
I jim in svet bo mnogo lepši.
I F.C. 1

podlegel poškodbam, huje poškodovan sopotnik pa je bil §Crna kronika
Vinjeni Rom je 11.9. okrog 23. ure z objestno vožnjo po 

l parkirišču tako vznemiril prebivalce Trga Veljka Vlahoviča, 
I daje morala posredovati policijska patrulja. Zoper Roma je 
I bil podan predlog postopka pri sodniku za prekrške zaradi 
\ vinjenosti, objestne vožnje in kaljenja nočnega miru.

15.9. ob 23. uri je bila PM v Ribnici obveščena o prometni 
I nezgodi v bližini naselja Doljne Podpoljane. Na kraju nesreče 
; so delavci UNZ Ljubljana in PM Ribnica ugotovili, da je 
! zaradi neprimerne hitrosti zapeljal z vozišča voznik B.V. iz 
ji Ribnice s sopotnikom G.J. Voznik je na kraju nesreče

prepeljan na UKC v Ljubljani. Vozilo je bilo popolnoma! 
uničeno.

Postaji milice v Ribnici je bilo v zadnjem času prijavljenih! 
več tatvin koles, neznanec pa je očitno potreboval rotacijske | 
luči, ki pa si jih je nabavil kar z delavnih strojev na Inlesu, | 
Melesu in gradbišču Pionirja pri cerkvi.

I

Begunci tudi v Ribnici
IBegunci s Hrvaške so se zatekli tudi k sorodnikom v|
iRibnico. Na tukajšnjem Rdečem križu so se doslej javile štiri i| 

begunske družine.
mmmmsmm
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NOVICE KULTURA

Ktm, vami, imon ms* krs. o...

(Rriknz önllusoueoa časa u štirih slikati, 
prirejenih po romanu Draga fančarja ÖRLIOf)

I V ribniškem gradu se je 21.9.1991 zvečer ob soju bakel 
I zgodil spektakel, ki je številno občinstvo s sceno, besedo in 
I glasbo ponesel v Gallusov čas. Gledališčniki KUD GALLUS 
I in pevke noneta VITRA so v polni meri izkoristili skoraj 
I pozabljene čare grajskega avditorija. Nastopajočim in 
I gledalcem je kljub apokaliptični vsebini šlo na roke tudi 
I vreme. O dogodku se bo tako ali drugače govorilo po Ribnici

igrajo;

Rndrcja Dojč - krčmarica
?onja 'fhiccr - Irgoučeua žena
Dl a rja n. a Sl are - konkubina, sodnikoma hči
iletm Obmtnr - kmetica, sodnikooa žena
'franci Zbačnik - trgouec, galjot
lože lampe - menih, galjot
Dojan Kaplan - krčmar, trgouec, galjot
Drago itlilinouič - uojak, galjot
franci Oregorič - berač, trubadur, galjot
Tomi Cai/ranič - sodnik, galjot

I
I

I

I
I še lep čas, saj se je le težko privaditi, da znanec iz ulice ali 

službe zna na odru tako prepričljivo spremeniti naturo in se 
vživeti v svojo vlogo. Imena igralcev, ki so oblikovali srhljive, 

I a hkrati vedre prizore, objavljamo po gledališkem listu v tej 
I številki NOVIH NOVIC, njih dejanja v slikah pa iz tehničnih 
I razlogov v naslednji številki.

pcuski uložki : nonet VflM
scena : skupinsko delo članou dramske sekcije
maska : Rada ioušin
frizura : Rndreja Drobnič

priredim besedila in režija: Desna Roši ra k

Ponudba kulturnega centra - Kina Kočevje
KC - Kino Kočevje je pripravil program filmskih, glasbenih 

in drugih kulturnih prireditev in abonmajev, ki predstavljajo 
dopolnitev in popestritev šolskih dejavnosti. Kulturna 
ponudba naj bi se odvijala v prostorih kina ali kar v šolskih 
prostorih^ če bo med mentorji in učenci ali dijaki le dovolj 
posluha. Se to, cene abonmajev ali posameznih predstav so 
precej nižje, kot npr. v Cankarjevem domu.

Filmsko gledališče
IZPOSOJEVALEC, znanstveno - fantastični horror 
BARELY, melodrama 
KRALJ LEAR, drama 
PONORELA OPICA, psihološki triler 
HENRIK V., zgodovinska epska drama 
JUTRANJA ZARJA, zgodovinska drama 
JOK V TEMI, melodrama 
NORA LJUBEZEN, drama

Abonma - najuspešnejši filmi preteklega leta 
KO JE HARRY SREČAL SALLY, ameriška drama, 

komedija
DUH, ameriška melodrama
CYRANO DE BERGERAC, francoski spektakel
DO KONCA IN NAPREJ, slovenska komična drama
TENKA LINIJA SMRTI, ameriški fantastični triler
DIVJI V SRCU, ameriška drama
BARELY, ameriška melodrama
BRUC, ameriška komedija
GLEJ NO, KDO SE OGLAŠA 2, ameriška komedija 
PLEŠE Z VOLKOVI, ameriški vestern

Abonma - izbor najboljših
UMRI POKONČNO 2, ameriški akcijski triler
IME ROŽE, angleško-francosko-italijanski zgodovinski
PONORELA OPICA, špansko-francoski psihološki triler

ŠOFER GOSPODIČNE DAISY, ameriška drama - 
komedija

NEDOKAZANA KRIVDA, ameriški triler 
HAVANA, ameriška ljubezenska zgodba 
ČEDNO DEKLE, ameriška ljubezenska komedija 
GORILE V MEGLI, ameriška drama 
SEKS, LAŽI IN VIDEOTRAKOVI, ameriška drama 
ZELENA KARTA, ameriška romantična komedija

Jesenski kulturni program za srednje šole 
gledališče: GLEJ, KAKO LEPO SE ZAČENJA DAN 
video: predstavitev znanih angleških kiparjev in procesa 

ustvarjanja umetniških del 
diapozitivi: Zgodbe iz zahodne strani 

Od Van Gogha do Ane Frak 
Zvone Šeruga

glasba: LADO JAKŠA, VLADO KRESLIN IN ZORAN 
PREDIN, TOMAŽ PENGOV 

film: RAN, zgodovinski 
HENRIK V., zgodovinski 
UTAPUANJE V ŠTEVILKAH, kriminalka

Jesenski kulturni program za osnovno šolo - višja stopnja 
lutke: JUTRANJE ZGODBE, ILUZIONISTIČNI 

STUDIO, PROFESOR ILUZIJE 
monodrama: JANEZ HOČEVAR - RIFLE 
predavanja: ZGODBE Z ZAHODNE STRANI, ZVONE 

ŠERUGA
film: MOJE PASJE ŽIVLJENJE, mladinska komedija 

RUN, hENRIK V., zgodovinski

Jesenski kulturni program za vrtec 
lutke: MAVRICA, FIDL FADL 
risanka: ČAROVNIKOV KLOBUK 
film: TI LOVIŠ, slovenski otroški 
opera mobile: USTVARJAMO GLASBO
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NOVICE DOBRO JE VEDETI

O cvetju bo v lej rubriki pisala ERIKA 
RADOSAVLJEVIČ, ki se s cvetjem uk
varja ljubiteljsko in profesionalno. 
Danes vam bo predstavila rastlino 
KALANCHOE. Poznamo zelo veliko 
vrst kalanhoj, vendar se po obliki med 
seboj ne razlikujejo veliko. Najpogos
tejše so kalanhoje, ki so visoke okoli 30 
cm. Vse imajo široke, debele in živo 
zelene liste. Posamezni cvetovi so 
majhni in združeni v socvetja. 
Razmnožujemo jih s podtaknjenci in s 
semenom.

Kalanhoje potrebujejo temperaturo 
okrog 15 C, pa tudi svetel, sončen pros
tor. Zalivamo jih s stoječo, mehko 
vodo. Kalanhoja je ena izmed zelo red
kih rastlin, ki potrebujejo 
zatemnjevanje, da lažje in hitreje zac
vetijo. Pri kalanhoji so napake v oskrbi 
zelo pogoste. Večinoma jih prepogosto 
in preobilno zalivamo, običajno z 
napačno temperaturo vode, (voda za 
zalivanje mora biti mehka in ogreta na 
sobno temperaturo-nikakor pa ne z 
mrzlo!). Zelo važno je, da jih v času 
mirovanja zalivamo zelo malo, ko pa 
poženejo prve cvetove, jih zalivamo iz
datneje (v podstavku ne sme zastajati 
voda).

NAGRADNO VPRAŠANJE:
Naštej vsaj tri barve cvetov kalan

hoje!
Lep cvetlični pozdrav!

Vaša Špela
Odgovore skupaj s kuponom pošljite 

na naslov uredništva NOVIH NOVIC.
Pravilne odgovore bomo upoštevali 

pri žrebanju, nagrajenca pa objavili vl2. 
številki NOVIH NOVIC.

P NAGRADNI KUPON I 

"ŠPELA"

V tem kotičku nas bo v 
kuharske skrivnostne vode 
popeljala izkušena mojstrica te 
obrti, MARTA LOVŠIN. Za 
danes nam je pripravila recept, 
ki ga bodo veseli predvsem 
ljubitelji gob, recept za 
GOBARSKE POLPETE. Ta 
recept je star vsaj toliko, kolikor 
let šteje Gobarsko društvo 
Ribnica, gobarske polpete pa so 
lahko okusili tudi obiskovalci 
letošnjega Ribniškega semnja.
RECEPT ZA GOBARSKE 

POLPETE
POTREBUJEMO:
* mleto meso
* čebulo
* različne (UŽITNE) gobe
* peteršilj, česen, poper
* jajca, v mleko namočen kruh
* drobtine, vegeto
* vroče olje
Priprava:
Na prepraženi čebuli (ne veliko 

čebule) prepražimo zmleto 
meso. Če je meso v večjih 
kepicah, ohlajenega ponovno 
spustimo skozi mesoreznico. 
Prav tako zmeljemo prekuhane 
ali prepražene različne gobe 
(užitne) in jim dodamo: precej 
sesekljanega peteršilja, česen, 
poper, jajca, v mleko namočen 
kruh, drobtine in vegeto. Meso 
in gobe skupaj dobro 
premešamo v gosto maso in 
oblikujemo polpete. Z malo 
moke zmešamo z drobtinami, 
polpete povaljamo in jih 
ocvremo na vročem olju. V 
premalo vročem olju polpete 
rade razpadejo.

DOBER TEK VAM ŽELITA 
GOBARSKA DRUŽINA 
RIBNICA IN VAŠA MARTA

V tej rubriki bo o problemih kože in 
načinu, kako jih odpraviti, pisala 
MATEJA LUŠIN-ZOBEC, strokovno 
usposabljcna kozmetičarka, zaposlena v 
salonu "ANGELIKA".

Danes bomo v kozmetičnem kotičku 
strli še en trd oreh-celulit.

Celulit prizanese le malokateri ženski. 
To so maščobne celice, ki se zaradi 
slabega vezivnega tkiva zlahka razširijo v 
žilnem sistemu in se navzven kažejo kot 
koža, podobna pomarančni lupini. 
Pojavi sc predvsem na trebuhu, stegnih 
in zadnjici.

Če ste se odločili, da na vaši koži 
naslednje poletje ne bo več celulita, 
potem začnite že danes. Najprej je 
potrebno odpraviti odvečne kilograme 
in obenem s telovadbo in masažo utrditi 
vezno tikivo. Telovaditi morate vsak dan, 
priporoča se tek, plavanje in 
kolesarjenje. In tudi potem, ko ni o 
celulitu več niti sledu, ne smete nehati s 
telovadnimi vajami, saj se vam lahko kaj 
hitro zopet pojavi. Torej vzemite šport 
kot del vašega vsakdana. Pa še zdravja 
boste trdnejšega.

Lep pozdrav! 
Vaša kozmetičarka 

Mateja Lušin-Zobec, dipl.oec.

MESARIJA
NOSE IVAN

Šalka vas 135, KOČEVJE

0 sveža govedina 
° klobase, 

m hrenovke in 
suhomesnati 
izdelki

Jr domačih
J K * proizvajalcev 

0 od četrtka
dalje sveža domača teletina 

POSEBNA PONUDBA:
0 vakumsko pakiranje mesa za

zmrzovanje
Odprto tudi v NEDELJO!

Telefon : (061) 851 - 225
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NOVE

NOVICE POSLOVNA STRAN i
NASLOV:NOVE NOVICE .KOLODVORSKA 1, 61310 RIBNICA, TEL.: 861-765 OD 8.00 -11.00, OSTALO 861 - 701 

TA DEL ČASOPISA JE NAMENJEN VSEM PROIZVAJALCEM, LRGOVINAM,STORITVENIM DEJAVNOSTIM IN DRUGIM,KI ŽELIJO 
REDNO ALI OBČASNO SEZNANJATI SVOJE POTROŠNIKE IN ODJEMALCE S SVOJO PONUDBO.NAROČILA ZA POSLOVNE 

OGLASE SPREJEMAMO VSAK TOREK IN ČETRTEK OD 12. - 17.URE IN VSAKO SOBOTO OD 9.-13.URE.
OBJAVO POSLOVNIH OGLASOV ZARAČUNAMO PO VEUAVNEM CENIKU.

MESARSTVO 
BRADAČ

TZO 71, KOČEVJE 
tel. 858 - 100

(jNUIHMO VAM
- vse vrste svežega mesa
- pestro izbiro delikates 

(FOŠEBNA S'OM 'D H \ ZA KONECTCONA :>
- domača teletina 

- jagnetina
_____________ - odojek_____________

V prijetni trgovinici z živili in pestro izbiro 
gospodinjskih potrebščin po ugodnih cenah 
boste prijazno postreženi ob vsakem času !

ZELO UGODNA PONUDBA:
° kanuji, kajaki in oprema znamke „ P R IJ O N ”
0 moški in ženski CITY BIKE (na obroke)
° popolna teniška oprema s servisiranjem 
0 športne torbe, nahrbtniki znamke „ PORENTA ”

odprto od 9. do 13. in 16.-19.30, sob. od 9.-13. ure
KOČEVJE - Ljubljanska 9a , telefon: 061/851-983

zeleni

ZJOK\
ZELENI DOM d.o.o. 

61330 Kočevje

Podjetje za prodajno izvajalski inženiring vam na Trgu zbora odposlancev 56 (upravna stavba 
SGP Zidar) nudi:

trgovske usluge v trgovini ZELENI DOM - kjer si lahko te veliko uporabnih in
okrasnih izdelkov za gospodinjstvo in dom. Ponudba obsega keramične steklene, lončene
izdelke, porcelan, svetila, dekorativno metrsko blago, zavese, nabožne okrasne predmete in
igrače

- izvajalske

vršimo dobavo vseh vrst materialov ______  __

u s i ge ilZ pot

/II dum funidhini miikriiil. ki-i-nmiku, Miniliirmi 
oprema, parke« in druge talne obloge, svetih, in zavese!

uslug .s področja računovodstva in financ IIIIIIM
A

lij

I«««

telefon: (061) 851-095, 853-504 
Vsak dan od 8 h do 19 h, ob sobotah od 8 h do 13 h 

ZELENI DOM ZA VAŠ DOM
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NOVICE PREDSTAVLJAMO VAM

Okrepčevalnica Valerija
Obiskovalci bodo prijazno postreženi z vsemi 

vrstami alkoholnih in brezalkoholnih piajč, hišna 

posebnost pa sta suha salama in tlačenka po 

domačem receptu. Sama lokacija lokala je 

zanimiva tudi za vse pogostejše obiskovalce 

Kočevskega Roga, saj je VALERIJA zadnji 

gostinski objekt na poti vanj.

14.9.1991 so Željne po nekaj letih spet dobile 

I svoj gostinski objekt. Za ta korak se je odločila 

lastnica Valerija BABIČ, ki je v ta namen 

preuredila del stanovanjske hiše na koncu Željn. 

I Okrepčevalnica je razdeljena na prostor pri 

točilnici, biljardno sobo in sobo za goste.

Trgovina Slovenika
Trgovina Slovenika v Dolgi vasi je začela 

poslovati pred enim letom na mestu bivše 
Mercatorjeve trgovine. Lasntica Metka 
Golevšček je lokal preuredila v trgovino z 
mešanim blagom in bifejem. Poleg osnovnih 
živilskih izdelkov, kot so kruh,mlečni izdelki, 
peciva, delikatese, brezalkoholnen in alkoholne 
pijače, je mogoče nabaviti tudi tehnično blago. 
Občasno ponudijo strankam po ugodnih cenah 
tekstilne izdelke in obutev. Posebnost lokala je, 
daje bife v sklopu s trgovino, zato točijo pijačo 
po trgovinskih cenah, za krajši čas pa so vanj 
postavili še fliper. Trgovina je odprta od 8. - 12. 
in od 17. - 20. ure, ob sobotah od 8. - 13., ob 
nedeljah pa od 9. -12. ure.
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NOVICE ŠPORT
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Ostali brez kegljišča
Jugoslovanska armada ob od

hodu iz Slovenije ni prizanesla 
tudi športnim objektom. Med 
drugimi je utrpelo veliko škodo 
tudi kegljanje. Tako je kegljaški 
klub "RIKO" v Ribnici praktično 
ostal brez opremljenega 
kegljišča in druge ustrezne 
opreme in je njegovo nadaljnje 
delovanje onemogočeno. Ob 
komisijskem pregledu doma JA, 
dne 23.8.1991, je bilo 
ugotovljeno, da razen delno 
poškodovanih stez in prežganih 
ostankov kroglovodov ni ostalo 
ničesar. JA je demontirala in od
nesla ves inventar in tudi vso 
lastnino kegljaškega kluba. 
Ostal je samo prazen prostor, 
kjer je nekoč bilo kegljišče. Od 
izključno klubske lastnine jim je 
najbolj hudo za kroglami (6 
kom), ki sojih leta 1989 dobili za 
darilo od nemškega kluba Vfl- 
1862 in TRIGLAVA iz Sindel- 
finga, s katerimi bi v prihodnjem 
letu praznovali 20-letnico

sodelovanja, in kroglami (12 
kom) za pionirsko vrsto.
Kegljači "RIKA" so "gostovali" 

v domu JA 15 let in ves ta čas 
skrbeli, da je kegljišče 
obratovalo. V začetku leta 1989 
pa je bilo v tako slabem stanju, 
predvsem zaradi nerednega in 
neustreznega vzdrževanja, da so 
se v klubu odločili kegljišče ob
noviti. JA za kaj takega ni želela 
trošiti sredstev, je pa dala dovol
jenje, da to lahko stori klub. 
Vložena sredstva naj bi klub 
dobil povrnjena (po pogodbi) v 
obliki zmanjšane najemnine. 
Ker je kazalo, da se bo klub 
uvrstil v slovensko ligo (kar mu 
je na kvalifikacijah junija 1990 
tudi uspelo) so temu primerno 
obnavljali in opremljali 
kegljišče, ki naj bi odgovarjalo 
predpisom za sodelovanje v 
republiški ligi. Bogata je 
dokumentacija, ki priča o veliki 
prizadevnosti in sredstvih, ki jih 
je klub vložil v prenovo kegljišča.

Sredstva za nakup opreme in 
materiala v višini 24.000 DEM, 
ki so jih prispevale delovne or
ganizacije (predvsem RIKO, 
INLES, TKS Ribnica) in zaseb
niki, ter 503 ure prostovoljnega 
dela članov in simpatizerjev 
kluba, so zdaj izničena. Letos so 
nameravali vgraditi še nove 
deske položnice, pa so jih 
dogodki prehiteli. Vloženega je 
bilo toliko, da bi imeli plačano 
najemnino za skoraj dest let 
vnaprej.

Vodstvo, člane in simpatizerje 
kluba je odnos odhajajoče JA 
močno razočaral in potrl. V 
zares veliki želji po nadaljevanju 
dejavnosti iščejo sedaj v klubu 
najrazličnejše možnosti, da delo 
ne bi zamrlo. Upajo, da jim bo to 
z veliko volje in prizadevnosti in 
ob pomoči kegljaških in drugih 
organizacij tudi uspelo.

Športna zveza Ribnica, 
Kegljaški klub Riko

I__________ Lipa Kočevje d.o.o.__________
I Slavko Lovšin je po daljših pripravah odprl v 
I okviru svojega podjetja Lipa lep gostinski lokal na 
I obrežju kočevskega jezera. Lokacija gostilne 
I Lovšin na mirnem kraju omogoča počitek s 
I sprehodi, sproščeno otroško igro, poleti pa 
1 osvežitev v jezeru. S svojo gostinsko ponudbo in 
I kapaciteto 80 sedežev zadovolji tako preprostejše 
I kot zahtevnejše goste, izletniške skupine ali tiste, 
I zbrane ob slavnostnih dogodkih. S svojo gostinsko 
I ponudbo se vključuje v programske zasnove

projekta Jezero in ga namerava obogatiti s širšo | 
turistično-rekreativno ponudbo. |
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NOVICE ZA RAZVEDRILO

AVTOMOBILSKA IZLOŽBA KENTAX TRADING
podružnica Ribnica, Šeškova 42, tel. 861 - 488, 

odprto od 9 h do 13 h in 15 h do 19 h ,ob sobotah od 9 hdo 12 h

Končne cene nekaterih avtomobilov iz trenutno najcenejše ponudbe v jugoslovanski regiji na dan 
20.9.1991:

lipo 1.1

- RENAULT CLIO 1,1
- PEGUET 405
- OPEL VECTRA 1,6
- OPEL VECTRA 1,8 I-KAT.
- AUDI 80
- ALFA ROMEO 1,3
- CITROEN AX 1,0
- VOLVO 460
- FIAT UNO 45
- FIAT TIPO 1,4

16 960 DEM
24 640 DEM
25 620 DEM
27 870 DEM
28 030 DEM 
21 490 DEM 
15 290 DEM 
28 820 DEM 
14 750 DEM 
18 960 DEM

lipo 1.4 lipo 1.4 Europa V lipo 1.7 D 
lipo 1.4 i.e. Europa

.... ' - -

V ceno so vključene vse dejatve (carina, davek, prevoz, prepis)!

Rešitve nagradne križanke št. 9 pošljite na uredništvo NOVIH NOVIC, Kolodvorska 1, Ribnica. 
Nagrajence bomo objavili v 12. številki NOVIH NOVIC. Nagrade prispeva lokal na sliki.
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TURIZEM 
TRGOVINA 

STORITVE d.o.o.
TZO20 (NAMA), 

KOČEVJE 
Tel.(fax.) 855 - 855

LJUBITELJI ŽIVALI, POZOR!

* poleg običajne ponudbe ptic imamo 
izvrstne pevce KANARČKE, očarljive 
rdečekljune CEBRICE in pritlikave zajčke

* navdušeni bose nad lepoto ribic,
izdelujemo pa tudi AKVARIJE po naročilu 
in jih uredimo po vaših željah - tudi na 
domu

* grškim kopenskim želvam so se pridružile 
MALE VODNE ŽELVICE

* oglejte si dolgodlake MORSKE 
PRAŠIČKE ter razigrane HRČKE

* presenetila vas bo raznobarvnost KLETK 
in OPREME ZA NEGO hišnih ljubimcev

DOBILI SMO NOVO POŠILJKO TELEFONOV 
OKOANIZIRAMO S-NDIKALNE IZLETE - 

UREDIMO ODDIH N ' MORJU IN V HRIBIH 
NOVI; : IZLETI NA ČEŠKO

Vrvarska 3, Ribnica
Oskrbovanje gostincev in trgovcev z živili in neživili 
ter vsemi vrstami pijač, hitra dostava, zanesljiva 
poslovnost...

Cenjene kupce vabimo na obisk naših maloprodajnih 
trgovin "BREG", na Bregu pri Ribnici in pri 
"JORASU" v Ribnici. Trgovini sta odprti vsak dan 
non-stop od 7.00 do 19.00 ure, v soboto pa od 7.00 do 
14.00 ure. Kupcem nudimo dostopne cene za vse 
blago, najnižje cene pijač, ne glede na količino 
nabavljenega blaga. Presenečenje za nakup nad 1.000 
din.

Betonski strešnik tip KLASIK, proizvajalca 
BRAMAC, Novo mesto - v rdeči, črni in rjavi barvi.

cement, hidrirano apno, opečni modelarni blok

NOVO !
SriiCr.RI.IA /.IM/ri TN na trgu v. vuahoviča

Pokličete lahko na tel. št. 861-980, 861-981 
trgovina Breg 861-379 

trgovina PRI JORASU 861-530 
skladišče pijač 861-371 

skladišče živil in neživil 860-150

Luisa Adamiča 10, 
Ribnica 

d.0,0.Tel.: 862 -067

* bogata izbira domačih in uvoženih 
KERAMIČNIH PLOŠČIC

* kvalitetno stavbno pohištvo (okna, vrata) 
proizvajalci: INLES, KLI LOGA TEC, 
LESNA BLED

* ponudba drugega gradbenega materiala po 
naročilu

* odkupujemo žagan les in trame
KRATKI DOBAVNI ROKI- 

NAJUGOD EJŠE CENE

tel.-telefax: 
(061) 861-493 

d.o.o. Jurjeviča 51a 
61310 Ribnica 

Slovenija

Agencija Ljubljana, Gerbičeva 51

* žlebovi (kleparski gradbeni elementi)
* trgovina z barvnimi kovinami: baker, 

aluminij, medenina, nerjaveči materiali
* pločevina, profili, vijaki...
* z računalniško vodeno koordinatno mizo 

graviramo, rezkamo, vrtamo ter izrezujemo 
zahtevnejše nepravilne oblike iz različnih 
materialov

Avtoservis HENIGMAN
Obrtniška 2, Dolenja vas 

tel.: 864- 118

Servisiran je v garancijskem roku za

vozila

in servisiranje 
za ostala vozila

* kleparska popravila
* kemično čiščenje sedežnih prevlek in oblog

* avtozaščita
* avtovleka
* prodaja rezervnih delov in dodatne opreme 

za vozila RENAULT in HYUNDAI
* prodaja vozil

RENAULT



NARODNA IN UNIVERZITETNA KNJIŽNICA

praznujmo skupaj

Zato vas vabimo, da od 30. 9. do 11. 10. 
obiščete naše

•:

pokušine
prikaze

akcijske prodaje
nagradne igre

■:

Vabljeni!

Vaša veleblagovnica Kočevje
Tel.: 061/158-300 int.270

II 470 453-1991
tel.:851 136 ,telefax: 920162322,10 COBISS O

Cenjene kupce obveščamo, da smo že odprli povsem 
prenovljeno in posodobljeno trgovino "TEHINKA" na 
TZO 1 (pri cerkvi), v kateri ima svoje prostore tudi 
” Klub Mercator
Obratovalni čas je naslednji:
Od ponedeljka do petka :
• dopoldan od 8. do 12. ure in pop. od 16. do 18.30
• ob sobotah od 7. do 13. ure

V njej vam nudimo širok izbor: 
bele tehnike 
elekt. materiala 
akustike in glasbil ter 
drugega tehničnega blaga

:.NE PREZRITE Q
Tako v tej trgovini, kakor v vseh ostalih naših tehničnih 
trgovinah vam nudimo možnost ugodnega nakupa na 
potrošniška posojila in nakupa na tri čeke.
Poleg tega lahko dobite vse blago, ki je na zalogi tako v 
naši Železnini, kot v Gradbenem materialu, na 
potrošniško posojilo brez pologa, pri čemer je

rok vračanja 3 mesece, obrestna mera pa 12 %.
SE PRIPOROČAMO!

Mercator
KMETIJSKO 

GOSPODARSTVO 
KOČEVJE 

Kolodvorska ul. 25
; tel.:854 - 311, telcfax: 853 - 472

1

V svojih trgovinah Kmetovalec, poslovalnica \ 
mesa in mesnih izdelkov, prodajalni krmil, 
diskontnih prodajalnah in izpostavah v
Strugah, Predgrađu, Fari, Dragi in Osilnici 
Vam nudimo ugoden nakup.

Od 1.10.1991 nudimo možnost nakupa na \ 
kredit pod ugodnimi pogoji. ?

j

BEiVtOS
tGREGORČIČ, d.o.o

61330 KOČEVCE 
FRANKOPANSKA 7 1

€r

V trgovini Kmetovalec na Kolodvorski 23
g

prodaja gradbenega 
materiala 
pridobivanje 
gramoza vseh
granolacij z dostavo □ □ Q □ E

i i
i

oom
<

lahko po zelo ugodnih cenah kupite ozimnico j 
- krompir, čebulo, jabolka ... š

ugoden devizni naku 
firme Benassi.

Informacije na tel.:

ničkarskih sirojev
: S

(061) 854 - 311 int. 35 ali 41

stanovanjska zadruga fhankcpakska 
(triodstotna provizija, 0 □ n n/f/fT 

vpisnina 50,00 din) , /»/

NOVO !

Š brezplačna dostava na
dom z razkladanjem paletiranih izdelkov
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